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 محمد بني اسدي در نشست هماهنگي برگزاري جشن قهرماني و تجليل 
از تيم فوتبال بانوان شهرداري بم قهرمان ليگ برتر کشور افزود: با مسائل 
و مشکلات خاص بسياري در شهرداري روبرو هستيم که کار را براي ما 
دشوار کرده است.وي اظهار داشت: در پرداخت ارزش افزوده به واسطه 
تعطيلي کارخانجات واقع در ارگ جديد بم افتي شديد داشتيم که در اين 
زمينه چندين نشست براي ارائه راهکار برگزار کرديم که بتوانيم فعاليت 
هاي فوق العاده ازجمله باشگاه داري را حفظ کنيم.شهردار بم با اشاره به 
سفر به تهران و مذاکرات با خودروسازي ها گفت: دغدغه هاي مالي امروز 
گريبانگير همه دستگاه ها به خصوص خودروسازي ها و بخش خصوصي 
شده که مي طلبد استان کرمان با استفاده از ظرفيت ها نگاهي ويژه به 
فوتبال بانوان داشته باشد و حمايت ها با برنامه ريزي و پيگيري ها سرعت 
بگيرد.وي عنوان کرد: اميدواريم با همفکري و هم انديشي بحران مالي 
امروز را پشت سر بگذاريم که تيم فوتبال شهرداري بم در شرايط مطلوب 
قرار گيرد و آنچه در شان ورزشکاران هست را به نفع احسن انجام دهيم.

بنياسدي تصريح کرد: شهرداري در حوزه ورزش هميشه دغدغه داشته 
و سعي دارد چيزي کم نگذارد و تيم فوتبال بانوان شهرداري بم جزئي از 
شهرداري محسوب مي شود و تعهدات خود را در خصوص اين تيم ناديده 
نمي گيرد که در برگزاري مراسم جشن قهرماني بانوان بم و سيرجان به 
برنامه کلي برسيم.وي افزود: در بم يک مراسم با پروتکل هاي بهداشتي 

برگزار مي کنيم و فيلمي از روند فعاليت تيم و اقدامات شهرداري و 
شهرستان را در سطح کشور و استان به نمايش مي گذاريم و تقديري 
ويژه از بانوان فوتباليست شهرداري خواهيم داشت.شهردار بم بيان داشت: 
تيم فوتبال بانوان شهرداري بم، سرمربي و اعضاي تيم افتخاري براي 
شهر بم، استان و کشورمان محسوب مي شوند و با توجه به دغدغه اين 
عزيزان، تمامي توانمان را براي برگزاري جشن قهرماني در شان بانوان 
اين تيم بهکار ميگيريم.وي گفت: ارزش کار ورزش و فوتبال بانوان در 
مجموعه شهرداري بم از هر فعاليت ديگري فراتر است و مراسم قهرماني 
جزو جشن هايي است که شهرداري مي تواند براي اين تيم برگزار کند 
لذا بايد فکر و تدبيري ويژه براي آن انديشيده شود.بني اسدي اضافه کرد: 
برخي دستگاه هاي ذيربط بحث ورزش که جزو شرح وظايفشان است، 
خود را در حمايت از بانوان شهرداري بم دخيل نمي دانند و نياز به نقش 
پررنگ دستگاه هاي مربوطه در ارتقاي تيم هايي که در سطح ملي و بين 
المللي خود را مطرح مي کنند، وجود دارد و نياز است که تمامي دستگاه 
ها در کنار هم اين مسير قهرماني را ادامه دهند.وي افزود: شهرداري بم در 
حوزه فوتبال آقايان و بانوان با وجود همه مسائل و مشکلات خود، تلاش 

دارد چيزي کم نگذارد و حرکت خود را ادامه دهد.
ادامه در صفحه 3

با توجه به شرايط ويژه پيش آمده، مالکان خودرو هايی که کارت سوخت 
خود را گم کرده اند، از بابت حذف شدن ذخيره ۹ ماهه خود، نگران 

نباشند.
آقای مسعود رضايی با اشاره به اينکه سقف ذخيره کارت های هوشمند 
سوخت از ۶ ماه به ۹ ماه افزايش يافت، درباره وضع کارت های هوشمند 
کارت  صدور  ابتدا  در  افزود:  شخصی  و  عمومی  خودرو های  سوخت 
فرآيند  اين  اکنون  اما  می کشيد،  روز طول  تنها ۴۰  هوشمند سوخت 
طولانی تر شده و تلاش ما اين است که در سريع ترين زمان، اين نياز 

را پاسخ دهيم.
وی اضافه کرد: هم اکنون کارت سوخت ناوگان عمومی مانند وانت بار ها 
و تاکسی ها حداکثر يک ماهه صادر می شود و به دست مالکان خودرو 

می رسد.
مدير سامانه هوشمند سوخت شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ادامه 
داد: تا به امروز، ۷۰۰ هزار کارت سوخت برای خودور های شخصی صادر 
شده و در باجه های پستی باقی مانده که اين مورد هم به دليل شرايط 

شيوع کرونا در کشور به وجود آمده است.
برای  بلکه  نداريم،  سوخت  کارت  بنزين  حوزه  در  ما  تنها  گفت:  وی 
کارت  که  می کنيم  صادر  سوخت  کارت  هم  گازوئيل سوز  خودرو های 
سوخت در حوزه گازوئيل با توجه به اهميت آن ۲۰ روزه صادر می شود.

مدير سامانه هوشمند سوخت شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی با 
بيان اينکه برای دو برابر خودرو های موجود کارت سوخت صادر شده 
مراجعه  با  می توانند  ندارند،  سوخت  کارت  که  افرادی  افزود:  است، 
سايت  طريق  از  و  کنند  ثبت  را  خود  تقاضای   ۱۰ پليس+  دفاتر  به 
WWW.EPOLICE.IR از نحوه صدور کارت سوخت خود مطلع شوند.

رضايی با بيان اينکه آمار دقيقی از خودرو هايی که تاکنون کارت سوخت 
خود را دريافت نکرده اند، وجود ندارد، گفت: به نظر می رسد که تعداد اين 
خودرو ها کمتر از ۱۰ درصد باشد، اما هر چه تقاضا وجود داشته باشد، 

پاسخ خواهيم داد.
وی با تأکيد بر اينکه مشکلی برای صدور کارت هوشمند سوخت وجود 
ندارد، تصريح کرد: به همه تقاضا ها جواب خواهيم داد و مالکان خودرو ها 

می توانند تقاضای صدور کارت سوخت خود را ثبت کنند.
فرآورده های  پخش  ملی  شرکت  سوخت  هوشمند  سامانه  مدير 
تصريح  سوخت  هوشند  کارت  پيگيری  نحوه  درباره  ايران  نفتی 
سايت  وارد  بايد  ابتدا  سوخت  هوشمند  کارت های  متقاضيان  کرد: 
WWW.EPOLICE.IR شوند و روی گزينه کارت سوخت کليک 
کنند، سپس در قسمت پيگيری صدور کارت سوخت، نوع و شماره 
کليک  سوخت  کارت  پيگيری  گزينه  روی  و  وارد  را  خودرو  پلاک 

کنند.

درگذشت مادر بزرگوارتان ما را سخت اندوهگین ساخت. غفران 
و رحمت الهی  برای آن عزیز از دست رفته و سلامتی و طول 

عمر با عزت برای جناب عالی از پروردگار  متعال خواهانیم.
نامه کیمیای شرق  هفته 

فرمانده انتظامی استان کرمان گفت: راه اندازی پلیس راه فهرج زاهدان در 
فهرج بسیار لازم است که این موضوع را پیگیری می کنیم. 

ایستگاه  انتظامی  ساختمان  از  بهره برداری  حاشیه  در  ناظری  سردار 
تلویزیونی این شهرستان اظهار داشت: ما در شهرستان های شرقی استان 

با همکاری مردم امنیت بسیار مطلوبی داریم.

فرمانده انتظامی استان کرمان با بیان اینکه شاهد کاهش جرائم خشن در 
ابتدای چهار ماهه اول سال در استان بودیم، عنوان کرد: در چهار ماهه 
نخست سال نسبت به سال گذشته، 95 درصد افزایش کشفیات  مواد 

مخدر در استان داشتیم.
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صطفی میر اولیائی  جناب آقای م

محترم  خانواده  و  شما  به  را   گرامیتان  مادربزرگ  درگذشت   
تسلیت عرض نموده و آرزوی صبر و سلامتی برای شما و سایر 

داریم  بازماندگان 

هفته نامه کیمیای شرق

جناب آقایان محمد رضا و علیرضا بینا

مدیر سامانه هوشمند سوخت شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی:

سهمیه کارت های سوخت مفقودی، نمی سوزد

شهردار بم گفت: مشکلات مالي به واسطه آغاز کرونا در بخش غیر دولتي بیش از سایر حوزه ها خود را نشان 
داده و این مشکل گریبانگیر دیگر بخشها به ویژه فوتبال شده و در این زمینه افتي در واریزي شهرداري 

داشتیم.

#من ماسک میزنم



ظرفيت  نيست  کوير  از  کم تر  آن  وسعت  که  ريگان  در  ناشناخته  غار های  وجود 
الی  اين شهرستان را متحول می کند غار هايی که قدمتی بالای ۲۰۰  گردشگری 
۳۰۰ سال دارد.شهرستان ريگان يکی از شهرستان های شرقی استان کرمان است که 
ظرفيت های گردشگری متعددی دارد ، وجود اين ظرفيت ها می تواند نقش به سزايی 

در توسعه اقتصادی اين شهرستان ايفا کند.
از ريگان با توجه به شرايط منطقه ای و آب وهوايی آن به عنوان تپه های شنی ياد 
می کنند اين در حالی است که ۳۰ درصد شهرستان را مناطق کوهستانی تشکيل 
می دهد.در مناطق کوهستانی اين منطقه طبيعت بکر و دست نخورده ای وجود دارد 
که يکی از اين ظرفيت های ناشناخته وجود غار های متعدد در اين شهرستان است.

اين غار ها در مناطق پاسرخ دهنه عباسعلی و کوهشاه شهرستان ريگان وجود دارد 
که به جز اهالی منطقه هنوز هيچ گردشگری از اين غار ها بازديد نکرده است. به 
گفته اهالی اين شهرستان طول تعدادی از اين غار ها کيلومتر ها است و در تعدادی 
از آن ها صدای دلنشين آب شنيده می شود.يکی از اين غار ها که در نزديکی شهر 
ريگان وجود دارد و در کنار آن رودخانه پاسرخ وجود دارد، غار پاسرخ است که نظر 
هر گردشگری را به سمت  خود می کشاند.محمد نجری يکی از اهالی روستای پاسرخ  
گفت: در کنار روستای ما غار زيبا و دلنشينی وجود دارد که ناشناخته مانده است.او 
با اشاره به وسعت و طول زياد اين غار افزود: اهالی روستا فقط توانستند چندمتر از 
غار را طی کنند، اما با توجه به وسعت زياد غار هنوز نتوانسته اند تا انتهای غار بروند.

غلام اتابک يکی ديگر از اهالی روستا گفت: غار ناشناخته پاسرخ در کنار رودخانه 
پاسرخ وجود دارد که از دهانه آن مشخص می شود که کيلومتر ها طول دارد. او افزود: 
از مسئولين مربوطه خواستاريم تا اين غار را به عنوان اثری گردشگری شناسايی و 
ثبت کنند تا همه گردشگران بتوانند از اين ظرفيت گردشگری ديدن کنند.مصطفی 
سنجری يکی ديگر از اهالی روستای پاسرخ بيان داشت: دهانه غار پاسرخ از داخل 
روستا مشخص می شود که در جوار کوه پاسرخ وجود دارد که ما به همراه تعدادی 

از اهالی روستا از قسمت هايی از آن ديدن کرديم که صدای آب از انتهای آن شنيده 
می شود. او گفت: غار های شهرستان ريگان ناشناخته هستند که نياز به شناسايی اين 
ظرفيت های منحصر به فرد وجود دارد چراکه توجه به آن در اشتغال و رونق زندگی 
مردم اين منطقه موثر است. امين باقری فرماندار ريگان از شناسايی غار پاسرخ در 
اين شهرستان با قدمت بيش از ۲۰۰ سال خبر داد.او بيان داشت: غار شناسايی شده 
در منطقه پاسرخ ريگان در ۴۰ کيلومتری مرکز اين شهر و در حاشيه رودخانه پاسرخ 
قرار دارد.باقری با اشاره به مشخصات فيزيکی اين غار تصريح کرد: شيار و دهانه های 
سه تا چهارتايی با طول ۵۰ متر بعد از حفره اوليه غار قرار گرفته اند.فرماندار ريگان 
عنوان کرد: قدمت اين غار بر اساس اطلاعات محلی و شواهد تاريخی به ۲۰۰ سال 
می رسد که نياز ثبت گردشگری دارد.باقری افزود: اين غار می تواند جايگاه تفريحی و 
گردشگری خوبی در شهرستان ريگان فراهم کند.او به وجود قوچ، ميش، آهو و جبير 
در مناطق اطراف غار اشاره کرد و بيان داشت: اين منطقه مورد حفاظت اداره محيط 
زيست قرار دارد.فرماندار ريگان نيز از وجود تعدادی غار ديگر در دهنه کوه عباسعلی 

منطقه ريگان خبر داد و افزود: اين غار ها نياز به شناسايی دارند.
ريگان موجب سرسبزی دهانه  اخير در  ماه  بارندگی های چند  افزود:  باقری  امين 
غار های اين شهرستان شده است.او گفت: يکی ديگر از غار های شهرستان ريگان در 
منطقه باغ ستاره در دهکن وجود دارد که اهالی اين مناطق از آن ديدن می کنند. 
از ظرفيت های گردشگری  اينکه غار های شهرستان ريگان  بيان  با  فرماندار ريگان 
استان کرمان است، بيان داشت: ريگان يکی از شهرستان های شرق استان کرمان و 
دارای تعدد جاذبه های گردشگری است و قابليت تبديل شدن به يکی از قطب های 
گردشگری استان کرمان را دارد.به گفته اهالی منطقه کوهستانی دهنه عباسعلی، دو 
غار ديگر نيز در اين منطقه وجود دارد که يکی از آن ها طول زيادی دارد و صدای آب 
از داخل آن شنيده می شود علاوه برآن گياهان دارويی زيادی در اکثر غار های ريگان 

رشد می کنند./ باشگاه خبرنگاران /گزارش موسی مولائيان 

مديرعامل بانک ملی از آمادگی کامل شبکه بانکی کشور برای ارائه کليه خدمات 
به صورت غير حضوری خبر داد و گفت: کارت اعتباری دو تا پنج ميليون تومانی 
به سهامداران عدالت اعطا می شود.  »محمدرضا حسين زاده«   در نشست خبری 
طرح نشان اعتباری،  با تشريح اقدامات انجام شده برای آماده سازی زيرساخت خدمات 
غير حضوری، اظهار داشت: به دليل گسترش خدمات غيرحضوری، بانک ملی در حال 
کاهش شعب حضوری خود است. اين در حالی است که ميزان خدمات بانک افزايش 
قابل توجهی داشته و در حال حاضر روزانه حدود ۷۰ ميليون تراکنش در اين بانک 
صورت می گيرد.وی خاطر نشان کرد: در اين شرايط، برنامه بانک ملی علاوه بر پوشش 
کامل تمام خدمات بانکی به صورت آنلاين، تجهيز واحد های بانکی بدون کارمند يا 
واحدهای »ملی پلاس« است.حسين زاده با اشاره به سامانه های متعدد اين بانک در 
جهت غير حضوری سازی خدمات بانکی، افزود: در طی فرايند اينترنتی کردن خدمات 
بانکی موانع زيادی وجود داشت که نياز بود گام به گام در جهت رفع آنها اقداماتی 
صورت بگيرد. امضای ديجيتال، سفته ديجيتال، تمبر ديجيتال، برات ديجيتال، گواهی 
امضا ديجيتال، اعتبارسنجی ديجيتال از جمله مواردی بودند که در قوانين برای آنها 
پيش بينی وجود نداشت و در اين مسير در بانک ملی تلاش زيادی برای رفع اين موانع 
انجام شد.عرضه کارت اعتباری ديجيتالی موضوع ديگری بود که حسين زاده به ارائه 
توضيحاتی در رابطه با آن پرداخت و گفت: هر فردی که سهام عدالت دارد و در سامانه 
سهام عدالت خود شماره شبای بانک ملی را معرفی کرده باشد، می تواند از کارت 

اعتباری ۲ تا ۵ ميليون تومانی بانک ملی استفاده کند.وی با تاکيد بر آماده بودن تمامی 
زيرساخت های اجرای اين طرح افزود: در حال حاضر بانک ملی با بيش از چهار هزار 
فروشگاه در سراسر کشور قراردادهای لازم را تنظيم کرده است و مشتريان بانک می 
توانند تا سقف اعتبار کارت خود اقدام به خريد از اين فروشگاه ها کنند.وی ادامه داد: 
چنانچه مشتريانی که از اين کارت ها اعتباری برای خريد خود استفاده می کنند، پيش 
از سررسيد ماهانه کارت، رقم خريد خود را با بانک تسويه کنند، بانک نه تنها از آنها 
سودی دريافت نخواهد کرد، بلکه مشمول پاداش های خوش حسابی نيز خواهند شد.

در ادامه اين نشست »مسعود خاتونی«، معاون فناوری اطلاعات بانک ملی نيز با اشاره به 
افتتاح طرح نشان اعتباری طی روزهای گذشته، گفت: هم اکنون در يک شعبه فيزيکی 
بانکی حدود ۱۳۵ خدمت مختلف انجام می گيرد. اين در حالی است که پس از افتتاح 
طرح نشان اعتباری، بانک ملی در تلاش است تا طی سه ماه آينده حداقل ۱۰۰ خدمت 

بانکی را به صورت کاملا غير حضوری از طريق »نشان بانک« به مشتريان ارايه دهد.
وی با تاکيد بر اينکه بانک ملی به دنبال ارائه تمامی خدمات بانکی به صورت کاملا غير 
حضوری است، تاکيد کرد: بانک ملی برای ارائه سرويس خدمات غيرحضوری خود مانند 
نشان بانک، نشان پرداخت و کيف پول بانک ملی، هيچ گونه انحصاری برای اپليکيشن 
های موجود در بازار ايجاد نخواهد کرد و به زودی مشتريان ما شاهد خواهند بود علاوه 
بر اپليکيشن هايی که در حال حاضر سرويس های بانک را پوشش می دهند، ساير 

اپليکيشن های پرطرفدار کشور نيز اين سرويس ها را پوشش بدهند/  ايرنا

مراسم  هماهنگی  جلسه  ملی،  رسانه  عمومی  روابط  گزارش  به 
عزاداری مردم شهر بم در ايام عزای سيد و سالار شهيدان حضرت 
امام حسين )ع( با حضور مديرکل صداوسيمای مرکز کرمان، فرمانده 
اسلامی شهر،  شورای  رئيس  فرماندار،  جمعه،  امام  استان،  انتظامی 
خصوص  در  و  تشکيل  بم  انتظامی شهرستان  فرمانده  و  شهردار 
چگونگی برگزاری اين مراسم تبادل نظر شد. حجت الاسلام دانشی 
امام جمعه بم در اين جلسه از برگزاری مراسم عزاداری مردم بم در 
تاسوعا، عاشورا و شام غريبان خبر داد و گفت: اين مراسم با حضور 
عزاداران حسينی و با رعايت پروتکل های بهداشتی برگزار می شود. 
دکتر عليرمضانی مديرکل صداوسيمای مرکز کرمان نيز در حاشيه 
برشمرد و گفت:  باشکوه و جهانی  را  بم  اين جلسه، عزاداری مردم 
عزاداری  مراسم  تا  دارد  کامل  آمادگی  کرمان  مرکز  صداوسيمای 
را  حسين )ع(  امام  شهيدان  سالار  و  سيد  عزای  ايام  در  بم  مردم 

پوشش دهد.

لوازم دندانپزشکی قاچاق به ارزش ۳ميليارد ريال در بم کشف شد.
کالا  قاچاق  با  مبارزه  ماموران  گفت:  بم  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
ارز پليس اگاهی شهرستان بم در محور مواصلاتی اين شهرستان  و 
در بازرسی از خودروههای عبوری از داخل يک اتوبوس لوازم دندان 

پزشکی قاچاق کشف کردند.
از  مرکزکشور  به  قصدانتقال  به  محموله  افزود:اين  نجفی  سرهنگ   
پاکستان بارگيری شده بود که ارزش اين محموله بيش از ۳ميليارد 

ريال است.
 فرمانده انتظامی بم گفت:در اين زمينه علاوه بر توقيف يک خودرو 

يک  متهم دستگير و تحويل مقامات قضايی شد.
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اگهی حصر وراثت
خانم طاهره خان با با  فرزند عباس  دارای شناسنامه ۱8۷ بشرح داد خواست  شماره 
يوسف   فرزند  بابا   داده شادروان  عباس خان  توضيح  ۹۹۰۰۲۷۳ مورخ ۲۹/ ۴/ ۹۹ 
بشناسنامه  ۲۶۷  در تاريخ ۴/۴/ ۹۰ در شهر بم فوت شده  و وراثت منحصر حين 

الفوت وی عبارتند / عبارتست از:
۱ -فاطمه خان بابايی  فرزند عباس  به ش ش ۵ فرزند متوفی 
۲ - مجيد خان بابائی  فرزند عباس   به ش ش ۴ فرزند متوفی 

۳ - رضا خان بابا فرزند عباس به ش ش ۱  فرزند متوفی 
۴ - جلال خان بابا  فرزند عباس  به ش ش ۴ فرزند  متوفی

۵ - حسين خان بابا فرزند عباس  به ش ش ک ۱۳8 فرزند متوفی 
۶ - حميد خان بابا  فرزند عباس  به ش ش ۳۱۱ فرزند متوفی 

۷ - طاهره خان با با فرزند عباس   به ش ش ۱8۷ فرزند متوفی 
8 - جواد خان بابا فرزند عباس  به ش ش ۶۳۳ فرزند متوفی 

۹ - معصومه فلاح زاده  فرزند حسن به ش ش : ۵۱ همسر متوفی 
لذا مراتب يک نوبت  در روزنامه های کثير الانتشار محلی اگهی می شود  چنانجه 
کسی  اعتراض دارد  يا وصيت  نامه ای از متوفی نزد اشخاصی باشد  ظرف مدت يک 
ماه از نشر اگهی  به  شورای حل اختلاف  تقديم دارد  و الا گواهی صادر خواهد شد  
و هر وصيتنامه ای جز رسمی و سری که بعد از اين موعد ابراز شود از  درجه اعتبار 

ساقط  است / م الف ۱۳۳                                         
    دفتر شورای حل اختلاف شماره 3 شهرستان بم 

   
آگهی حصر  و راثت 

خانم طاهره خان با با  فرزند عباس دارای شناسنامه ۱8۷ بشرح داد خواست  شماره 
اسفيکانی   زاده  فلاح  معصومه  شادروان  داده   توضيح   ۹۹  /۴  /۲۹ مورخ   ۹۹۰۰۲۷۴
فرزند حسن  بشناسنامه  ۵۱ در تاريخ ۳۰/ ۹/ ۹۶  در شهر بم  فوت شده  و وراثت 

منحصر حين الفوت  وی عبارتند از / عبارتست از:
۱ -فاطمه خانبابائی  فرزند عباس به ش ش: ۵ فرزند متوفی 
۲ -مجيد خانبابائی فرزند عباس  به ش ش: ۴ فرزند متوفی 

۳ -رضا خان بابا فرزند عباس  به شش ۱ فرزند متوفی 
۴ -جلال خان بابا فرزند عباس  به ش ش ۴ فرزند متوفی 

۵ - حسين خان بابا فرزند عباس  به ش ش ۱۳8  فرزند متوفی
۶ -حميد خان با با فرزند عباس  بقه ش ش ۳۱۱ فرزند متوفی

۷ -طاهره خان بابا  فرزند عباس  به ش ش  ۱8۷ فرزند متوفی 
8 - جواد خان با با فرزند عباس  به ش ش  ۶۳۳  فرزند متوفی 

لذا مراتب يک نوبت  درروز نامه های کثيرالانتشار  محلی اگهی شود چنانچه کسی 
اعتراض دارديا وصيت نامه  ای از متوفی نزد اشخاصی  باشد ظرف مدت يک ماه از 

نشر اگهی به شورای حل اختلاف  تقديم دارد  و الا گواهی صادر  خواهد شد  و هر 
وصيتنامه ای  جز رسمی و سری که بعد از اين موعد ابراز شود از درجه اعتبار ساقط 

است / م الف ۱۳۲
دفتر شورای حل اختلاف شماره 3 شهرستان بم 

  
آگهی حصر وراثت 

داد خواست شماذره  دارای شناسنامه ۱۱  بشرح  فرزند علی   اقبالی   / حسن  آقای 
۲۷۲/ ۳/ ۹۹  مورخ  ۲۹/ ۴/ ۹۹ توضيح  داده شاد روان فاطمه خانبابا فرزند يوسف  
بشناسنامه ۱۴۹  در تاريخ ۲8/ ۹/ ۹۴  در شهر بم  فوت شده و وراثت منحصر حين 

الفوت وی عبارتند/ عبارتست از 
۱ - حسن اقبالی فرزند علی  به ش ش : ۱۱  فرزند متوفی 

۲ - اکبر اقبالی زاده فرزند علی  به ش ش : ۳8 فرزند متوفی 
۳ -  رضا اقبالی زاده  فرزند علی  به ش ش : ۲۰۴ فرزند متوفی 

۴ - جواد  اقبالی زاده  فرزند علی  به ش ش : ۱۴۷۹۳ فرزند متوفی 
۵ - عباس اقبالی زاده فرزند علی  به ش ش : ۴۹۲ فرزند متوفی

۶ - منصور اقبالی زاده فرزند علی به ش ش : ۳ فرزند متوفی 
۷ - زهرا اقبالی  زاده فرزند علی به ش ش: ۲۷8فرزند متوفی 

8 -مهين اقبالی زاده فرزند علی به ش ش : ۲۵۹  فرزند متوفی
۹ -شهناز اقبالی زاده  فرزند علی به ش ش : ۱۹۴۴۱ فرزند متوفی 

لذا مراتب يک  نوبت  در زوز نامه های کثير الانتشار محلی اگهی می شود چنانچه 
کسی اعتراض  دارد يا وصيت  نامه ای از متوفی نزد اشخاصی باشد  ظرف مدت يک 
ماه از نشر اگهی  به شورای حل اختلاف  تقديم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد  و 
هر وصيتنامه ای جز رسمی و سری که بعداز اين موعد ابراز شود از درجه اعتبار ساقط 

است / م الف ۱۳۱
دفتر شورای حل اختلاف شماره 3 شهرستان بم   

  
آگهی حصر وراثت 

شماره   خواست  داد  بشرح   ۴ شناسنامه  دارای  فرزندعباس  صفرزاده  ابراهيم  آقای 
۹۹۰۰۲۶۵مورخ  ۲۹/ ۴/ ۹۹ توضيح  داده شادروان خدابخش زينلی پور بمی فرزند 
اصغر  بشناسنامه ۱۳8  در تاريخ ۶/ 8/ ۹۰  در شهر بم فوت شده و وراثت منحصر 

حين الفوت وی عبارتند/ عبارتست از 
۱-منورزينلی پور بمی فرزند خدابخش  به ش ش : ۱۷۵ فرزند  متوفی

۲- نيره زينلی پور بمی  فرزند خدابخش  به ش ش : ۱۷۶ فرزند متوفی 
۳- علی زينلی پور بمی فرزند  خدابخش  به ش ش : ۱۹۵ فرزند متوفی 

۴- اعظم زينلی پور بمی  فرزند خدابخش  به ش ش : ۳ فرزند متوفی 
۵-فاطمه  زينلی پور بمی  فرزند خدابخش  به ش ش  ۱۵۶ فرزند متوفی 

۶-مجيد زينلی پور بمی  فرزند خدابخش   به ش ش : ۳۰۳ فرزند متوفی 
۷-معصومه  چهل تخمی  فرزند غلامحسين به ش ش ۵۲ همسر متوفی 

لذا مراتب يک  نوبت  در روز نامه های کثير الانتشار محلی اگهی می شود چنانچه 
کسی اعتراض  دارد يا وصيت  نامه ای از متوفی نزد اشخاصی باشد  ظرف مدت يک 
ماه از نشر اگهی  به شورای حل اختلاف  تقديم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد  و 
هر وصيتنامه ای جز رسمی و سری که بعداز اين موعد ابراز شود از درجه اعتبار ساقط 

است /م الف ۱۳۰
دفتر شورای حل اختلاف شماره 3 شهرستان بم   

  
آگهی حصر وراثت 

خواست   داد  بشرح    ۱۱۰۵ شناسنامه  دارای  حسين  فرزند  صفائی  عبدالحسن  آقای 
شماره ۲۴۷/ ۳/ ۹۹   مورخ ۲۹/ ۴/ ۹۹  توضيح  داده شاد روان  حسن صفائی فر  فرزند 
غلامرضا  بشناسنامه  ۱۴ در تاريخ 8/ ۱/ ۹۳  در شهر بم فوت شده  و وراثت منحصر 

حين الفوت  وی عبارتند/ عبارتست از :
۱-جليل صفائی فر فرزند حسين به ش ش : ۴۶۱۳ فرزند متوفی 

۲-هاجر شرفائی مرغکی فرزند درويش به ش ش ۱۰۳۹ همسر متوفی 
۳-صديقه صفائی فر فرزند  حسين  به ش ش : ۲۲۳۲ فرزند متوفی
۴-نسرين صفائی فر  فرزند حسين  به ش ش ۳۳۴۴ فرزند متوفی 

۵-محمد حسين صفائی فر فرزند حسين به ش ش: ۷۰۳  فرزند متوفی 
۶-جلال صفائی فر فرزند حسين  به ش ش 8۶۴  فرزند متوفی 

۷-عبدالحسين صفائی فر فرزند حسين  به ش ش:  ۱۱۰۵ فرزند متوفی
8-شوکت صفائی فر فرزند حسين  به ش ش: ۵۳۳ فرزند متوفی 

۹-سارا صفائی فر فرزند حسين  به ش ش : ۲۹8۰۱۳۰۴۳۵ فرزند متوفی  
                    لذا مراتب يک  نوبت  در روز نامه های کثير الانتشار محلی اگهی 
می شود چنانچه کسی اعتراض  دارد يا وصيت  نامه ای از متوفی نزد اشخاصی باشد  
ظرف مدت يک ماه از نشر اگهی  به شورای حل اختلاف  تقديم دارد و الا گواهی صادر 
خواهد شد  و هر وصيتنامه ای جز رسمی و سری که بعداز اين موعد ابراز شود از درجه 

اعتبار ساقط است /م الف ۱۲۹
دفتر شورای حل اختلاف شماره 3 شهرستان بم   

  
آگهی حصر وراثت 

داد  بشرح   ۳۱۰۰۴۶۰۱۰۹ شناسنامه  دارای  داود  فرزند  آبادی  ابراهيم  الهام  خانم 
خواست شماره ۲۶۰/ ۳/ ۹۹ مورخ ۲۹/ ۴/ ۹۹ توضيح داده شاد روان ناصر قدرت آبادی  
بم فوت شده و  تاريخ 8/ ۴/ ۹۹ در شهر  اکبر بشناسنامه ۲۹8۰۰۵۴۳۳۱ در  فرزند 

وراثت منحصر حين الفوت وی عبارتند/ عبارتست از:
۱-الهام ابراهيم آبادی  فرزند  داود  به ش ش : ۳۱۰۰۴۶۰۱۰۹  همسر متوفی 

۲- زهرا خورشيدی جلالی فرزند درويش  به ش ش : ۳۱۱۰۳۷۴۳۰۷ مادر متوفی
۳- اکبرقدرت آبادی فرزند درويش به ش ش : ۳۲۰۹8۱۳8۵۱ پدر متوفی 

محلی  لانتشار  ا کثير  های  نامه  روز  در  نوبت   يک   تب  مرا لذا           
متوفی  ز  ا ای  نامه  وصيت   يا  رد  دا عتراض   ا کسی  چنانچه  شود  می  اگهی 
حل  شورای  به  اگهی   نشر  ز  ا ه  ما يک  مدت  ظرف  باشد   اشخاصی  نزد 
ای  وصيتنامه  هر  و  شد   خواهد  صادر  گواهی  الا  و  رد  دا تقديم  اختلاف  
ساقط  عتبار  ا درجه  ز  ا شود  ز  برا ا موعد  ين  ا ز  بعدا که  سری  و  رسمی  جز 

۱۳۴ لف  ا م  / است 
دفتر شورای حل اختلاف شماره 3 شهرستان بم 

  
آگهی حصر و راثت 

آقای حسين کمال الدينی   فرزند علی  دارای شناسنامه ۲۰ بشرح داد خواست  شماره 
۹۹۰۰۲۰8 مورخ 8/ ۴/ ۹۹ توضيح داده شاد روان  مهديه کمال الدينی   فرزند علی  
بشناسنامه ۱۲۲۲ در تاريخ  ۲۳/ ۴/ ۹8  در شهر خواجه عسکر  فوت شده  و وراثت 

منحصر حين الفوت وی عبارتند / عبارتست از :
۱-فضه کمال الدينی  فرزند شيخ حسن به ش ش ۳۰ مادر متوفی   

        لذا مراتب يک  نوبت  در روز نامه های کثير الانتشار محلی اگهی می شود چنانچه 
کسی اعتراض  دارد يا وصيت  نامه ای از متوفی نزد اشخاصی باشد  ظرف مدت يک 
ماه از نشر اگهی  به شورای حل اختلاف  تقديم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد  و 
هر وصيتنامه ای جز رسمی و سری که بعداز اين موعد ابراز شود از درجه اعتبار ساقط 

است /م الف ۱۰۹
دفتر شورای حل اختلاف شماره 3 شهرستان بم

   
 آگهی 

خواهان زهرا غضنفری آبادی فرزند نظر علی  دادخواستی  به طرفيت خوانده حسن 
عزيزی ابدال آبادی  فرزند غلامحسين  به خواسته  طلاق  به در خواست  زوجه  تقديم  
دادگاه عمومی  شهرستان نرماشير  نموده  که جهت رسيدگی  به شعبه  اول دادگاه 
عمومی نرماشير  ارجاع  و به کلاسه ۹۹۰۹۹8۳8۹۳۱۰۰۱۳۰  ثبت گرديده که  وقت 
رسيدگی  آن ۲۶/ ۵/ ۱۳۹۹  ساعت ۹:۳۰ تعيين شده است  به علت مجهول المکان  
بودن  خوانده  وبه تجويز ماده ۷۳ قانون آيين  دادرسی  دادگاههای عمومی و انقلاب   
در امور مدنی  و دستور دادگاه مراتب  يک نوبت  در يکی از جرايد آگهی  می شود  
تا خوانده  پس از نشر آگهی  و اطلاع  از مفاد  آن  به دادگاه مراجعه و ضمن اعلام 
نشانی  کامل خود نخسه دوم  داد خواست و ضمائم را دريافت  و در وقت مقرر  فوق 

جهت رسيدگی حاضر شود./.     
                                                سید علی متولی 

                                   رئیس شعبه اول دادگاه عمومی نرماشیر 

طرز تهیه فالوده شیرازی
در گزارش زیر طرز تهیه فالوده شیرازی را آموزش 

می دهیم.
 

مواد لازم:
آب نيم ليتر

شکر يک و نيم پيمانه
گلاب يک چهارم پيمانه

رشته برنجی های چينی به مقدار لازم
قابل ذکر اينکه رشته برنجی چينی در تمام سوپر مارکت ها يافت 

می شود.
طرز تهیه:

آب و شکر و گلاب را با هم مخلوط می کنيم تا شکر کاملا حل 
بشه و محلول تقريبا حالت اشباع پيدا می کنه و کمی کشدار 
ميشه. اگر می خواهيد مثل من ظرف را در فريزر بگذاريد بهتره 
از يک ظرف فلزی برای اين کار استفاده کنيد تا زودتر نتيجه 
بگيريد. صد البته ميشه با دستگاه بستنی ساز هم اين کار را کرد، 

ولی من خودم اين طريق را ترجيح می دهم.
رشته های چينی را توی آب جوش می ريزيم و به مدت ۱۰ دقيقه 
تا يک ربع روی حرارت ملايم می پزيم. وقتی رشته ها کاملا نرم 
شد و کمی هم لعاب دار آن ها را داخل آبکش ريخته و آب سرد 

زياد روش می ريزيم و ميگذاريم تا آب اضافی اش برود.
بعد از حدود ۳-۲ ساعت ظرف را از داخل فريزر در مياريم و با 
قاشق بهم می زنيم و رشته های چينی را داخلش ريخته و خيلی 
آروم طوری که رشته ها از هم نپاشه شروع به هم زدن می کنيم.

فالوده شما حاضر است.
نکته: اگر رشته ها را زود از روی آتش بردارید ممکن است 
در آخر کار که رشته ها را توی یخ می ریزید اون حالت 
سفتی که برای فالوده لازمه را نداشته باشه. پس حتما 

بگذارید خوب بپزه./ باشگاه خبر نگاران

شپزی
آ
�

غار های ناشناخته ریگان به وسعت کویر

صداوسیمای مرکز کرمان مراسم عزاداری 
مردم بم در ایام عزای سید و سالار شهیدان 

امام حسین )ع( را پوشش می دهد

اعطای کارت اعتباری 2 تا ۵ میلیون تومانی به دارندگان سهام عدالت

کشف لوازم دندانپزشکی
 قاچاق در بم
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 داشتن لبخندی زيبا، جويدن آسان مواد غذايی و دوری 
را  ما  اين ها همه دلايلی هستند که  ناراحتی.  و  از درد 
متقاعد می کند تا تلاش کنيم دندان های سالمی داشته 
از  دندان ها  نگهداشتن  سالم  ساده  روش های  با  باشيم. 

کودکی تا پيری آشنا شويم. 
***

روزانه دو بار مسواک بزنید و نخ بکشید
نخ  از  استفاده  و همچنين  روز  در  زدن  مسواک  بار  دو 
از هر وعده غذايی، نقش اصلی را در حفظ  بعد  دندان 
و  لثه  بيماری های  می کند.  ايفا  دندان  و  دهان  سلامت 
افراد  همه  بزرگ  مشکلات  از  يکی  دندان  پوسيدگی 
جامعه و نه فقط سالمندان است. سه چهارم از نوجوانان 
دچار مشکل خونريزی در لثه هستند. مداومت در زدن 
روزانه مسواک شما را در داشتن دندان های سالم تر ياری 
مسواک  يک  ماه  چهار  يا  سه  هر  است،  بهتر  می کند. 
در  اگر مشکلی  که  باشيد  داشته  ياد  به  کنيد.  تهيه  نو 
با  حتما  داريد،  دندان  نخ  از  استفاده  يا  زدن  مسواک 

دندانپزشک مشورت کنيد.
***

کودکان را به مسواک زدن عادت دهید
جلوگيری  زمينه  در  که  خوبی  بسيار  اقدامات  عليرغم 
کودک  چهار  هر  از  دارد،  وجود  دندان  پوسيدگی  از 
خردسال، يکی از آنها دچار پوسيدگی دندان می شوند. 
نيمی از کودکان بين ۱۲ تا ۱۵ سال نيز از پوسيدگی 
انجمن  رئيس  سولی  کرين  دکتر  می برند.  رنج  دندان 
مراقبت  آمريکا می گويد:  دندانپزشکان  بهداشت  انجمن 
از دندان بايد به محض ظاهر شدن اولين دندان کودک 
تميز،  پارچه  يک  با  می توان  را  دندان ها  گيرد.  انجام 
مرطوب يا يک برس خيلی نرم پاک کرد. در حدود ۲ 
خودشان  که  دهيد  اجازه  بچه ها  به  می توانيد  سالگی، 

مسواک زدن را امتحان کنند، البته با نظارت شما.
***

دندان ها را جرمگیری کنید
دندان ها  سطح  روی  محافظت کننده  نازک  پوشش های 
شکاف های  و  چاله ها  در  پوسيدگی  ايجاد  از  می توانند 
و  کنترل  مراکز  گفته  طبق  کنند.  جلوگيری  دندان ها 
را  پوسيدگی  می تواند  بيماری، جرمگيری  از  پيشگيری 

به ميزان قابل توجهی کاهش دهد.
***

فلوراید استفاده کنید
بزرگ ترين پيشرفت در سلامت دهان و دندان، استفاده 
از فلورايد است که باعث تقويت دندان ها و مينای دندان 
بسياری  از پوسيدگی آن جلوگيری می کند.  و  می شود 
حاوی  دهانشويه ها  و  دندان ها  نخ  خميردندان ها،  از 
استفاده  محصولات  اين  از  می توانيد  هستند،  فلورايد 
کنيد. می توانيد از فلورايد به ميزان کم برای  کودکان 
خردسال استفاده کنيد. به خاطر داشته باشيد که اندازه 

آن بيش از يک نخ بر روی مسواک نشود چرا که مصرف 
بيش از حد آن می تواند باعث ايجاد لکه های سفيد روی 

دندان ها شود.
***

دهانشویه بزنید و آدامس بجوید
شستشو  کشيدن،  دندان  نخ  و  زدن  مسواک  بر  علاوه 
از  جلوگيری  به  می تواند  باکتريايی  ضد  مواد  با  دهان 
پوسيدگی و مشکلات لثه کمک کند، پس حتما روزانه 
قند  بدون  آدامس  جويدن  کنيد.  استفاده  دهانشويه  از 
نقش  دندان ها  از  محافظت  در  می تواند  نيز  غذا  از  بعد 

آفرينی کند.
***

سیگار نکشید
 دخانيات دندان ها را لکه دار می کند و خطر بروز بيماری 
افزايش  توجهی  قابل  ميزان  به  را  دهان  سرطان  و  لثه 
جويدنی  دخانيات  از  يا  می کشيد  سيگار  اگر  می دهد. 

استفاده می کنيد، سعی در ترک آن داشته باشيد.
***

هوشمند بخورید
در هر سنی، يک رژيم غذايی سالم برای داشتن دندان ها 
و لثه های سالم ضروری است. يک رژيم غذايی مناسب 
و متعادل از غذاهای کامل از جمله غلات، آجيل، ميوه 
نياز  مورد  مغذی  مواد  تمام  که  لبنيات  و  سبزيجات  و 
که  معتقدند  محققان  از  برخی  می کند.  تأمين  را  شما 
چربی های امگا ۳ که در ماهی نيز وجود دارد، می تواند 
التهاب را مهار کند و از اين طريق خطر ابتلا به بيماری 

لثه را کاهش دهد.
***

مصرف قند را متوقف کنید
قندهای  دهان،  در  موجود  باکتری های  که  هنگامی 
که  توليد می کنند  اسيدهايی  تجزيه می کنند،  را  ساده 
برای  را  در  و  ببرند  بين  از  را  دندان  مينای  می توانند 
پوسيدگی باز کنند. نوشيدنی های قندی از جمله نوشابه 
سلامت  برای  جدی  تهديدی  ميوه ای،  نوشيدنی های  و 
دندان محسوب می شوند زيرا باعث افزايش سطح اسيد 
در طولانی مدت می شوند. نوشيدنی های گازدار ممکن 
باعث  کربن سازی  زيرا  کنند  وخيم تر  را  وضعيت  است 
افزايش اسيديته می شود. آب نبات ها مقصر ديگر خرابی 
دندان  سطح  روی  بر  زيادی  زمان  زيرا  هستند  دندان 

می مانند.
***

چکاپ دندان داشته باشید
بيشتر متخصصان توصيه می کنند هر ۶ ماه يکبار برای 
منظم  معاينه  برويد.  درمانی  مراکز  به  دندان،  معاينه 
مانند  دندان  معمول  مشکلات  بر  علاوه  دندانپزشکی 
بيماری  اوليه سرطان دهان،  پوسيدگی، می تواند علائم 

لثه و احتمال خرد شدن دندان را تشخيص دهد./ايرنا

ادامه از صفحه یک:
بانوان  فوتبال  تيم  از  کرمان  استان  گذاران  سرمايه 

شهرداري حمايت کنند
رييس شوراي اسلامي شهر بم نيز در اين نشست 
گفت: اعضاي شورا نگاهي ويژه به ورزش دارند و پس 
از زلزله دلخراش بم تمامي اعضا و مسئولان در جهت 
توسعه ورزش دست به دست هم دادند و براي رشد 
و تعالي ورزش به خصوص فوتبال شهرداري بم تلاش 

کردند.
محمدتقي جهان پور افزود: اعضاي شوراي اسلامي و 
شهرداري بم از تيم بانوان شهرداري بم حمايت مي 
کنند در در اين زمينه در بخش آقايان دچار مشکلات 
بسياري هستيم و سرمايه گذاران استان از تيم بانوان 

شهرداري به عنوان سرامد کشور، حمايت کنند.
وي تاکيد کرد: با همدلي و هم انديشي در کنار هم 
تيم فوتبال بانوان شهرداري بم را به دنيا معرفي کنيم 
هر  به  مربوط  قهرماني  دوره  هفت  با  تيم  اين  زيرا 
استاني بود، تلاش ها بيشتر ميشد لذا در اين زمينه 
با نگاه مثبت هيات فوتبال استان کرمان اميدواريم 

خروجي بهتري داشته باشيم.

و  شورا  اين  گفت:  بم  شهر  اسلامي  شوراي  رييس 
تمامي  از  قهرماني  جشن  برگزاري  براي  شهرداري 
ظرفيت و تلاش خود را به کار خواهد گرفت که اين 
جشن ۷۲ ساعت پيش از ماه محرم با رعايت پروتکل 

هاي بهداشتي برگزار شود.
وي با بيان اينکه با وجود مشکلات شهرداري بم ۳۰ 
درصد از هزينه هاي سه نفر از بازيکنان، را هر هفته 
پرداخت مي کنيم عنوان کرد: پس از ۲ ماه تنها ۱۵ 
روز از حقوق کارکنان شهرداري را پرداخت کرديم 
لذا جشن قهرماني تيم فوتبال شهرداري بم و سومي 

شهرداري سيرجان با حمايت استان برگزار شود.
به  تا  را  خود  زحمات  شهرداري  افزود:  جهانپور 
بانوان کشيده و  ارتقاي ورزش فوتبال  امروز براي 
هم اکنون چشم حمايت از ديگر بخش هاي استان 

داريم.
بم  شهرداري  بانوان  تيم  سرمربي  داد:  ادامه  وي 
پبيشنهادات بسياري از جاهاي مختلف داشته و با 
ماندن در تيم شهرداري بم ايثار کرده و اقدامات وي 
در توسعه ورزش و کاهش آسيب هاي اجتماعي بسيار 

مشهود است./ايرنا

خسروی گفت: ليگ برتر فوتبال بانوان 
از لحاظ تجربه و کيفيت بازيکنان سال 

به سال پيشرفت کرده است.
تيم  بازيکن  خسروی  کوهستان 
شهرداری بم  ظهار داشت: من در اين 
صورت  به  کرونا  ويروس  شيوع  شرايط 
تمرين  باشگاه  در  ام  مربی  با  خصوصی 
وخيم تر  اوضاع  که  زمانی  اما  می کنم، 
بود در خانه تمرين می کردم. من برای 
در  که  دارم  وسايلی  به  نياز  تمريناتم 

باشگاه بدنسازی وجود دارد. به خانم ها 
هم زمين چمن اجاره داده نمی شود. ما 

بايد با موضوع کرونا کنار بياييم.
با تيم شهرداری بم  او تصريح کرد: من 
برای فصل آينده قرارداد دارم. بايد صبر 
کرد و ديد که چه پيش می آيد، من يک 
با  و  کردم  بازی  شهرداری  تيم  در  دهه 
اين تيم هفت قهرمانی را تجربه کرده ام. 
برای  بم  تيم  سرمربی  جعفری  مرضيه 

من حکم يک دوست صميمی را دارد.

از  بانوان   فوتبال  ليگ  افزود:  خسروی 
مانند گذشته است. معضل  مالی  لحاظ 
است.  مالی  مسئله حامی  بانوان  ورزش 
اگر پول بيشتری به ليگ فوتبال بانوان 
موفقيت  و  باشگاه ها  کيفيت  بيايد، 
ما  اصلی  شغل  می شود.  بهتر  بازيکنان 

فوتبال است.
بازيکن تيم شهرداری بم در ادامه گفت: 
شرايط داوری هم در بعضی از بازی های 
اما در يکسری  ليگ هيچ حرفی ندارد، 
بازی ها اشتباه هم پيش می آيد. اين  از 
هم  آقايان  بخش  در  داوری  اشتباهات 

ديده می شود.
خسروی تصريح کرد: سال 8۷ در ليگ 
گاز  فوتسال  تيم  با  و  کردم  بازی  عراق 
من  شدم.  قهرمان  سليمانيه  در  شمال 
الان هم  و  کردم  بازی  برای دل خودم 
برای  زمان  است.  فوتبال  روی  تمرکزم 
مربيگری زياد است و در آينده به سمت 

آن می روم./  باشگاه خبرنگاران

توصيه  جوانه زده  پياز های  با  پختن  غذا 
پياز مواد سمی  زيرا در جوانه  نمی شود؛ 
وجود دارد که برای سلامتی بسيار مضر 
جوانه   وقتی  هم  سيب زمينی   آيا  است. 

می زند، خطری برای سلامتی ما دارد؟
ترکيب  با  می شود  را  بسياری  غذاهای 
کرد.  تهيه  خوراکی  مواد  و  سيب زمينی 
به دليل مصرف بالای سيب زمينی ممکن 
است ما به صورت عمده اين محصول را 
خريداری و برای مدت زمان طولانی  نگه 
بدانيم که  بايد  از هر چيزی  قبل  داريم. 
نبايد سيب زمينی و پياز را در يخچال و 
زير نور خورشيد قرار دهيم. ايده آل ترين 
داخل  در  محصولات  اين  برای  مکان 

کابينت بدون رطوبت است. 
***

آیا می شود سیب زمینی های 
جوانه زده را استفاده کرد؟

طبيعی،  سم های  مرکز  عقيده  به 
را  می زنند  جوانه  که  سيب زمينی هايی 
بايد دور ريخت. سولانين و کاکونين، دو 
ماده سمی هستند که در سيب زمينی های 
جوانه زده يافت می شوند. اين دو ماده برای 

سلامتی ما بسيار مضر هستند. همچنين 
سيب زمينی های سبز شده )که نور باعث 
سيب زمينی  در  کروفيل  ماده  توليد 
می شود و به رنگ سبز در می آيند( را بايد 
دور بريزيد. البته که ماده کروفيل سمی 
نيست ولی اين نشان از افزايش فعاليت 
در  سيب زمينی  سم  است.  سم  توليد 

پوست و جوانه های آن وجود دارد.
***

این سیب  زمینی های سمی چه 
ضرری دارند؟

ما  بدن  وارد  وقتی  سيب زمينی  سم ِ   
جمله  از  بيماری هايی  موجب  می شوند 
و  تب، سردرد  تهوع،  روی، حالت  بيرون 

دل درد می شود. 
سلامت  از  بودن  مطمئن  برای 
سيب زمينی ها، بهتر است هميشه آنها را 

پوست بکنيم. 
برای جلوگيری از سبز شدن و جوانه زدن 
سيب زمينی ها بهتر است به مقدار مصرف 
خود خريداری کنيم و در جای مناسب 

نگهداريم. /ايرنا

يکی از چالش های خانواده ها در فصل 
مزه  چگونه  که  است  اين  آبليموگيری 

تلخ، وارد آب ليمو نشود.
و  ماشينی  صورت  به  ليمو  روزها  اين 
و  ميشود  گرفته  گيری  آب  دستگاه  با 
صورت  به  اينکار  ها  خانواده  در  کمتر 
آبليموگيری  شود،  می  انجام  سنتی 

های  هسته  شود  می  سبب  ماشينی 
آب  تلخی  باعث  و  له  کمی  هم  ليمو 

ليمو  شود.
گرفتن  از  بعد  مشکل  اين  رفع  برای 
آب ليمو دو تا سه عدد هويج، بستگی 
کيلو   ۱۵ برای  دارد،  آبليمو  ميزان  به 
پوست  متوسط  هويج  عدد   ۴ ليمو 

ليمو  داخل  بياندازيد،  درسته  کنده 
صاف  را   آن  بعد  و  بماند  ساعت   ۲۴
به  رو  ليمو  آب  تلخی  هويج ها  کنيد؛ 
کردن  صاف  از  بعد  و  ميگيرد  خودش 
برای  را  ليمو  گوشت  ميتوانيد  آبليمو 
اينکه  بدونه  کنيد،  استفاده  خورشت ها 

نگران تلخی آن باشيد.
يا  آينده  سال  تا  آبليمو  اينکه  برای 
نشود،  سياه  يا  کدر  رنگش  بيشتر 
 ، نگهداری شود  تاريک  حتما در جای 
آبليمو هم پلاستيک  روی شيشه های 

مشکی بکشيد تا رنگش عالی بماند.
هيچ موقع آبليمو و آبغوره و آب نارنج 
يا  ظرف  داخل  را  ترشيجات  کلا  و 
نکنيد،  نگهداری  پلاستيکی  بطری های 
شدن  اکسيده  باعث  ترشی   چون 
شود./  می  آن  شدن  سمی  و  ظروف 

صدا و سيما

چگونه دندان های سالمی داشته باشیم؟

ده روش برای افزایش طول عمر باطری لپ تاپ
 باطری لپتاپ ها شايد تنها نکته منفی استفاده از آن ها باشد. اين باطری ها 
که معمولا قدرت زيادی ندارند پس از استفاده طولانی مدت ضعيف 
می شوند اما راه هايی برای محافظت و افزايش طول عمر آن ها نيز وجود 
دارد. بسياری از مردم با کمک لپتاپ های شخصی و کاری خود زندگی 
می کنند؛ گروهی با لپتاپ هايشان به تدوين ويديوها، ويرايش عکس ها 
و نوشتن درباره موضوعات گوناگون می پردازند و گروهی هم از لپتاپ 
برای تماشای فيلم و سريال، گوش دادن به موسيقی و خواندن مطالب 
موردعلاقه شان استفاده می کنند. با اين حال بسياری از کاربران لپتاپ های 
ارزان قيمت و حتی گران قيمت از باطری محصولات محبوب خود شکايت 
دارند. اگرچه باطری بيشتر لپتاپ ها برای استفاده طولانی چندان مناسب 
نيست اما عادت ها و رفتارهای نادرست کاربران هم تضعيف بيشتر اين 
باطری ها نقش مهمی دارد.استفاده از باطری لپتاپ اصول و قواعد خاصی 
را می طلبد که در ادامه به بررسی آن ها می پردازيم اما پيش از هر چيزی 
لازم است بدانيد که اين قواعد به معنای افزايش عملکرد باطری لپتاپ شما 

نيست و تنها طول عمر فعلی آن را افزايش می دهد.
**

از تخلیه کامل باطری لپتاپ جلوگیری کنید
يک باور قديمی می گويد بهتر است برای مراقبت از باطری گجت های 
خود آن ها را به صورت کامل شارژ کنيد و در ادامه اجازه دهيد تا به 
صورت کامل هم شارژ خود را از دست دهند. متاسفانه اين تصور بيش 
از حد اشتباه است. اين حالت به باطری لپتاپ شوک زيادی وارد می کند 
و حتی ممکن است آسيب شديدی به همراه داشته باشد. بنابراين بهتر 
است به جای رهاکردن باطری تا تخليه کامل و سپس شارژکردن کامل 
آن، پس از رسيدن به ۲۰ يا ۳۰ درصد از ظرفيت باطری لپتاپ آن را 
شارژ کنيد و پيش از آن که برای مدتی حتی کوتاه روی ۱۰۰ درصد 

ظرفيت بماند، از برق جدا کنيد.
 از حافظه SSD استفاده کنید

استفاده از درايو حافظه SSD برای لپتاپ به شما کمک می کند تا 
جديد  نسل  دهيد.  کاهش  شدت  به  را  خود  لپتاپ  انرژی  مصرف 
حافظه های درايوی که با نام SSD شناخته می شوند، از فناوری های 
جديد ياری می گيرند تا سرعت بيشتر و البته انرژی مصرفی کم تری 
داشته باشند. به همين دليل شايد بهتر باشد از هاردديسک های جديد 
استفاده کنيد. با اين حال فراموش نکنيد که حافظه های SSD قيمت 

بسيار زيادی دارند.
از شارژکردن سایر گجت ها با لپتاپ بپرهیزید

اتصال  از  فراتر  چيزی  افراد  از  بسياری  برای  لپتاپ   USB پورت 
حافظه های جانبی است. آن ها باور دارند که شارژکردن تلفن هوشمند، 
پاوربانک، هدفون بلوتوث يا ساير گجت های همراهشان در شرايطی که 
پريز برق ديگری وجود ندارد، چندان هم غيرمنطقی نيست. متاسفانه 
اين تصور به شکل عجيبی نادرست و خطرناک است. شارژکردن تلفن 
هوشمند و ساير گجت ها با لپتاپ  نه تنها به باطری و سخت افزاری اين 
محصولات آسيب های جبران ناپذيری وارد می کند بلکه انرژی بيشتری 
از لپتاپ شما می گيرد. ضمن اين که فراموش نکنيد اتصال اسپيکر و 

ماوس به لپتاپ هم نتيجه مشابهی به دنبال دارد.
هنگام استفاده از شارژر، باطری را از لپتاپ جدا کنید

اتصال دائمی لپتاپ به برق پرسشی است که بسياری از کاربران لپتاپ ها 
دارند. پاسخ آن اما بستگی به شرايط شما دارد. بسياری از لپتاپ های 
مدرن و جديد توانايی جدايی باطری را ندارند. بنابراين شما نمی توانيد 
تصميم خاصی  آن  يا جداکردن  لپتاپ  بدنه  به  باطری  اتصال  درباره 
بگيريد. با اين حال لپتاپ هايی هم هستند که باطری آن ها جدا می شود. 
اگر مسئوليتی که از لپتاپ خود می خواهيد فراتر از قدرت معمولی آن 
است شايد بهتر باشد باطری لپتاپ را از آن جدا کنيد. چون وقتی لپتاپ 
شما به دليل فشار به سخت افزارش داغ شود، می تواند آسيب بسيار 
زيادی به باطری خود وارد کند. اصلا بهتر است بدانيد بزرگترين دشمن 
باطری لپتاپ های امروزی گرما و فشار ناشی از آن است که قدرت باطری 

را به مرور زمان کاش می دهد.
 اگر در شرايط استاندارد از لپتاپ استفاده نمی کنيد، باطری را جدا کنيد

پيش تر به اين حقيقت اشاره کرديم که اگر فشاری که به لپتاپ خود 
وارد می کنيد باعث افزايش دمای آن می شود، باطری لپتاپ را جدا کنيد. 
شايد تصور کنيد اگر فشار چندانی به لپتاپ خود وارد نمی کنيد، جدايی 
باطری شما تاثير خاصی هم نداشته باشد. متاسفانه اشتباه فکر می کنيد. 
لپتاپ ها محصولات همراهی هستند که بسياری از ما بدون کمک وسايل 
جانبی مانند خنک کننده از آن ها استفاده می کنيم. استفاده از لپتاپ در 
چنين شرايطی که معمولا استاندارد هم نيست دمای لپتاپ را افزايش 
می دهد. بنابراين اگر نيازی به جابجايی لپتاپ خود نداريد، باطری آن 

را جدا کنيد.
حافظه موقت )رم( لپتاپ را افزایش دهید

با افزايش رم لپتاپ نيز می توانيد طول عمر باطری لپتاپ خود را بيشتر 
کنيد. از آن جايی که افزايش رم باعث می شود به جای اينکه سيستم 
مرتب از حافظه مجازی استفاده کند، پردازش ها را با کمک حافظه موقت 
انجام دهد می توانيد انرژی کمتری از باطری لپتاپ برای تامين انرژی 
آن دريافت کنيد که در درازمدت به بهره وری بيشتر باطری لپتاپ شما 

کمک می کند.
باورهای قدیمی را فراموش کنید

برخلاف يک باور عمومی، باطری لپتاپ های جديد مشکلی با شارژشدن 
طولانی مدت ندارند. در حقيقت پس از تکميل انرژی باطری، لپتاپ ورود 
انرژی الکتريسيته را متوقف می کند. آن چه عمر يک باطری لپتاپ را 
کاهش می دهد نه اتصال دائمی آن به برق بلکه افزايش دمای لپتاپ 
است. بنابراين بهتر است بيشتر از آن که نگران ميزان شارژدهی باطری 
لپتاپ خود باشيد به کاهش دمای آن مشغول شويد. چون در هر صورت 

اين دمای بالای است که باطری لپتاپ را ضعيف می کند. 

د�نستنیها بازیکن تیم شهرداری بم:

لیگ برتر فوتبال بانوان از لحاظ کیفیت پیشرفت کرده است
کرونا گریبانگیر تیم فوتبال بانوان شهرداری بم شد

بدون سانسور حرف شما را منتشرمی کنیم. 
پیگیری  شما  های  دغدغه  و  امانتداریم 

خواهد شد. اعتماد کنید ...
09139556910

@ kimiyaeshargh52

صدای مردم

آیا غذا پختن با سیب زمینی های جوانه زده خطری ندارد؟

چالش تلخی آبلیمو

نحوه گرفتن تلخی آب لیمو تازه



صاحب امتیاز و مدیر مسئول:عظیم میر اولیائی
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 ســـردبیـر:   معظمــه ميـراوليـــايی
 امـور مـالی و بــازرگانی:نصـرت زارع

 نماینده هفته نامه کیمیای شرق در ریگان:موسی مولائيان
 صفحــه آرایی: سيـده سعيــده موسوی

 دفتــر بـم: بــلوار امـــام، روبـــروی فــرمانــــداری
۰۳۴۴۴۳۱۵۴8۲ فـــاکـس:  و  تلفـن  شمــاره   
فهرج-خيابان حجت، حجت ۶    تلفن:  ۰۳۴۴۴۲8۰۴۱۱
  نشــریـه کیمیــای شــرق مستقــل اسـت 
و به هیچ حزب و جناح و دسته خاصی وابستگی ندارد
 نشــريه کيميــای شرق در ويرايش مطـالب آزاد اسـت 

ایمیل: kimiyaeshargh@gmail.com چاپ: مهدوی ترتیب انتشار: هفته نامه

نمکی: دکتر سعید 

در ساخت واکسن کرونا از کشورهای مدعی عقب نیستیم

وزير بهداشت: درباره واکسن کرونا از کشورهای 
مدعی عقب نيستيم اما نمی خواهيم حرف های 
توهم آميز بزنيم. دکتر سعيد نمکی در جلسه 
با  که  کوويد۱۹  مشورتی  کشوری  کميته 
در  وزارتخانه  اين  مسئولين  از  تعدادی  حضور 
بيان  با  شد  برگزار  بهداشت  وزارت  ساختمان 
اين که خبرهای خوشی از واکسن کرونا داريم 
گفت: نمی خواهيم حرف های توهم آميز بزنيم و 
نمی خواهيم بگوييم که تا پاييز واکسن به دست 
مردم می رسد، امروز فقط می توانيم بگوييم در 
مدعی  که  دنيا  افراد  خيلی  از  واکسن  ساخت 
ساخت واکسن هستند عقب نيستيم اما چند 
سوال در خصوص واکسن مطرح است، اول اينکه 
بايد ببينيم واکسن چه قدر روی کرونا موثر است، 
واکسن  تزريق  بررسی شود که  بايد  آنکه  دوم 
چقدر بايد استمرار داشته باشد و ايمنی ناشی 
از واکسن چقدر استمرار دارد، آيا مانند واکسن 
تزريق  يکبار  سالی  بگوييم  می توانيم  آنفلوانزا 
شود يا خير؟وی افزود: هنوز نميدانيم که اين 
واکسن بايد ايمنی هومورال يا ايمنی سلولی يا 
هر دو را تقويت کند، هيچکس نتوانسته در دنيا 

به اين سؤالات پاسخ بدهد، ما هنوز نمی دانيم 
ايمنی  چقدر  شد  خواهد  ساخته  که  واکسنی 
ايجاد می کند و تا چه مدت ايمنی زاست؛ زيرا در 
واکسن آنفلوانزا ۳۰ تا ۴۰ درصد ايمنی بخشی 
آيا کرونا هم همينطور  بايد ديد  وجود دارد و 
است يا خير. همچنين بايد جهش های ويروس 
قرار  بررسی  مورد  واکسن  ساخت  برای  کرونا 
بگيرند.دکتر نمکی ادامه داد: واکسن سازی کار 
را  خود  اطلاعات  بايد  استان ها  و  است  تيمی 
اولين کشورها در  بتوانيم جزو  تا  تبادل کنند 

پيشرفت ساخت واکسن اعلام وجود کنيم.
وی با بيان اين که يک راه طولانی در پيش داريم 
تأثير ويروس بر ساير  بتوانيم  اميدواريم  گفت: 
کنيم.  مديريت  را  کشور  مختلف  قسمت های 
اميدوارم که با يک گفتمان چندسويه بتوانيم 
موارد را به نحو احسن مديريت کنيم.آقای نمکی 
با اشاره به اينکه اگر چه در دانشگاه های علوم 
پزشکی تهران، ايران و شهيد بهشتی معلمان 
برجسته ای حضور دارند، اما تمام دانشمندان و 
علم مملکت در تهران نيست گفت: استفاده از 
ظرفيت های استان ها، می تواند ما را به رسيدن 

به پاسخ خيلی از پرسش های مربوط به ويروس 
کوويد ۱۹ کمک کند.

يک  تنها  گذشته  سال   ۳۰ در  داد:  ادامه  وی 
در  و  ايرانشهر  در  مالاريا  بررسی  ايستگاه 
بررسی  برای  مراکزی  کردستان  و  اروميه 
برخی از بيماری ها وجود داشت و دانشگاه های 
که  بودند  تجربه  کم  قدری  به  پزشکی  علوم 
نمی توانستيم روی آن ها حساب کنيم.وی افزود: 
خوشبختانه اکنون در گناباد، سبزوار، بم، جهرم، 
فسا، شوشتر و هرنقطه ای از کشور دانشمندان 
برجسته ای حضور دارند که هرکدام می توانند در 
محور های جداگانه پاسخگوی خيلی از سؤالات 
باشند.آقای  کرونا  بيماری  خصوص  در  علمی 
دانشگاه های  بر  علاوه  بايد  گفت:  نمکی  دکتر 
علوم پزشکی، در دانشگاه های غير علوم پزشکی 
نيز به دنبال افراد نخبه باشيم، زيرا کرونا يک 
عامل بيماری زای چند وجهی است و وقتی ما 
دچار همه گيری و دنيا دچار همه گيری جهانی 
اقتصادی، فرهنگی،  ابعاد مختلف  به  بايد  شد، 

سياسی و اجتماعی آن پرداخته شود.
وزير بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
دانشگاه های علوم پزشکی و دانشکده های آن ها 
و  معرفی کنند  و  را شناسايی  افراد متخصص 
با برگزاری جلسات و تشکيل تيم های مختلف 
به  را  برجسته  و  نخبه  افراد  شهرها،  کلان  در 
وزارتخانه معرفی کنند تا بتوانيم يک پارلمان 
از علماء در رشته های مختلف مؤثر بر کنترل، 
مديريت و مهار بيماری کرونا را در سطح کشور 

پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت  وزرات  و 
کوويد  نمکی  سعيد  دکتر  باشيم.آقای  داشته 
۱۹ را يک ويروس بسيار پيچيده دانست و بيان 
کرد: بشريت مدت ها بايد با اين ويروس دست 
و پنجه نرم کند و ما بايد خودمان را برای يک 
راه پيچيده آماده کنيم.وی افزود: همواره تأکيد 
داشته ام که هرکس ادعا کند که اين ويروس 
را خوب شناخته و درمان آن را به طور کامل 
يافته است و يا مدل های همه گيری شناسی 
به  منطبق  که  کرده  طراحی  )اپيدميولوژی( 
واقعيت است و هرشخص ديگری که فکر کند 
که به بهترين مدل درمان بيماری دست يافته 
است، نشانه دانشمندی نيست، بلکه اين نشانه 
مراتب  به  ويروس  اين  زيرا  است؛  توٌهم  نوعی 
درصد  بتوان ۱۰۰  که  است  اين  از  پيچيده تر 
روی آن قضاوت کرد.دکتر نمکی گفت: به همه 
ام که در صورت اظهار  همکاران توصيه کرده 
و  آن  بر  مؤثر  داروی  ويروس،  اين  درباره  نظر 
واژه های  از  بايد  آن،  درمانی  دستورالعمل های 

»احتمالا« و »تا امروز« تأکيد و استفاده کنند.
*** 

تشخیص تاثیر هر دارو بر کرونا یک ماه 
زمان می برد

بهترين  که  کند  فکر  کس  هر  بهداشت:  وزير 
روش درمان و بيماريابی را يافته و اگر در آينده 
بود،  خواهد  موفق  بدهد  ادامه  روش  همين  با 
نشان دهنده توهم اوست.دکتر نمکی با تاکيد بر 
اينکه  يک ماه زمان برای تشخيص تاثير دارو 

بر کرونا لازم است، افزود: بايد خودمان را برای 
کنيم.وزير  آماده  آينده  در  سنگلاخی  راه  يک 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی خاطر نشان 
کرد: بايد يک ماه صبر کرد تا بدانيم اين ويروس 
شترگاوپلنگ تحت تاثير کدام دارو قرار خواهد 
می کنم  تعجب  من  گفت:  نمکی  گرفت.آقای 
که گاهی می گويند يک داروی گياهی يا شيوه 
درمانی يافته اند که حتماً کرونا را درمان می کند، 

اين تفکر نوعی توهم است.
*** 

با وجود برخی کاستی ها اما دستاوردهای 
بزرگی داشتیم

وزير بهداشت همچنين گفت: با وجود مشکل ها 
و کاستی های موجود در کشور و غافلگيری در 
رابطه با ويروس کرونا، خوشبختانه در مرحله اول 
با کمک همکارانمان در استان ها، دستاوردهای 
قابل توجهی در عرصه های بين المللی داشته 
ايم.دکتر نمکی افزود: کاهش ۳۰ درصدی فوت 
و ۲۵ درصدی ابتلا حرکت بسيار بزرگی بود که 
به همت و همکاری همکاران در استان ها اتفاق 
افتاد.وی با اشاره به شناخت علمی از شاخص 
های آنتی ژنيک و اپی توپ های ويروس کرونا، 
گفت: برای من کاملاً مشخص بود که با پديده 
بسيار پيچيده روبرو هستيم و اين پديده ممکن 

است با تمام پديده های قبلی متفاوت باشد.
وزير بهداشت تصريح کرد: کاملاً مشخص بود که 
اين ويروس با اجدادش تفاوت های ساختاری 
دارد و برخورد با آن برخورد ويژه ای را می طلبد 

لذا همه بايد چشمهايمان را لحظه به لحظه بازتر 
و خودمان را برای هر دگرگونی و تحولی درباره 
اين ويروس آماده تر کنيم تا بتوانيم برای آينده 
مقابله با اين ويروس با روش متفاوت از موارد 

قبلی برخورد کنيم.
***  

 ویروس کرونا، شتر گاو پلنگ است
دکتر نمکی ماهيت کرونا را شتر، گاو، پلنگی 
توصيف کرد و گفت: اين نخستين واژه ای است 
که من برای اين ويروس به کار برده ام زيرا هم 
قابليت گاز گرفتن، لگد زدن، دريدن و شاخ زدن 
دارد و هم می تواند هر لحظه از اين ابزارها و 
ابزارهای ديگر استفاده کند.وی افزود: از اين رو 
نيازمند کمک و همراهی ملی بوديم و توانستيم 
به لطف خدا و حمايت های مقام معظم رهبری، 
رئيس جمهور و به ويژه مردم در عرصه برون 
بخشی و بين بخشی به يک وفاق ملی عظيم 
دست پيدا کنيم.وزير بهداشت گفت: با آن که 
بتوانيم  که  بود  اين  بوديم  مشتاق  اول  روز  از 
ابزار برجسته علمی  از  در درون نظام سلامت 
علوم  های  دانشگاه  در  رشته  اين  دانشمندان 
پزشکی کشور بهترين بهره را ببريم. دکتر نمکی  
همچنين با تاکيد بر اينکه دانشگاههای علوم 
پزشکی بايد از دانش متخصصان طب گياهی  
استفاده کنند ، گفت : در عين حال بايد مراقب 
باشيم که مردم فريب برخی شارلاتانيسم های 
اين حوزه را که فلان شربت يا داروی گياهی 
تجويز می کنند، نخورند./ خبرگزاری صدا وسيما

رئيس کانون بازنشستگان و کارگران تأمين اجتماعی 
افزايش 8۰ درصدی حقوق  استان تهران جزئيات 

بازنشستگان حداقل بگير را تشريح کرد.
علی دهقان کيا گفت: با تلاش های دولت و مديرعامل 
سازمان تامين اجتماعی در خصوص متناسب سازی 
حقوق نتايج مثبتی گرفته شده است.رئيس کانون 
بازنشستگان و کارگران تأمين اجتماعی استان تهران 
گفت: در روش اول، آن دسته از افرادی که ۳۰ سال 
سابقه دارند و در زمان بازنشستگی حداقل دستمزد 
را می گرفتند و امروز هم همان حداقل را می گيرند، 
حدود ۲ ميليون و 8۰۰ هزار تومان دريافتی خواهند 
داشت و آن دسته از افرادی که با ۳۵ سال سابقه 
دريافت  را  حقوق  حداقل  و  بودند  شده  بازنشسته 
می کردند و در زمان حال نيز حداقل را می گيرند، 
چيزی در حدود سه ميليون تومان دريافتی خواهند 

داشت. روش دوم در خصوص همسان سازی حقوق ها، 
شامل چند مورد می شود.به گفته دهقان کيا، در اين 
روش، ميزان سوابق در نظر گرفته می شود. همچنين 
به  و  داشت  خواهيم  نظر  در  را  پرداختی ها  ميزان 
افرادی که بالای ۲۵ سال سابقه دارند، نيز امتيازاتی 
تعلق خواهد گرفت. در اين روش افرادی که ۱۰ سال 
سابقه دارند، تا ۱۵۰ هزار تومان و به ترتيب با افزايش 
سنوات اين رقم تا سابقه ۳۰ سال به ۴۰۰ هزار تومان 
می رسد. در اين شيوه افرادی که ۳۵ سال سابقه کار 
دارند، حدود ۴8۰ و ۵۰۰ هزار تومان افزايش حقوق 
خواهند داشت.وی گفت: امتياز دومی که اين افراد 
با بيش از ۲۵  افرادی که  می گيرند، اين است که 
سال سابقه بازنشسته شدند و از حداقل حقوق بالاتر 
دريافت می کردند يا سقف حقوق را داشتند، متفاوت 
عمل می شود، به نحوی که به عنوان مثال، کسی که 

با ۳۰ سال بازنشسته شده و در زمان بازنشستگی ۴ 
برابر حقوق می گرفت، اما حقوق او، امروز به ميزان 
دو برابر رسيده است، در فرمولی قرار می گيرد که 
تا ۴۰۰ هزار تومان اضافه پرداختی خواهد داشت. 
برابر  چهار  معادل  بازنشستگی  زمان  فرد  اين  زيرا 
می گرفته، اما اين رقم به دو برابر رسيده است. امتياز 
ديگر مربوط به افرادی است که بالای ۲۵ سال سابقه 
دارند، درخصوص اين افراد نيز از يک درصد تا ۷ 
اين  می کند.  پيدا  افزايش  دستمزد  حداقل  درصد 
۷ درصد هم مربوط به کسانی است که ۳۵ سال 
سابقه کار دارند. بايد منتظر باشيم تا ببينيم پايان ماه 
جاری به چه اعداد و ارقامی می رسيم.مدير کل امور 
فنی مستمری های تأمين اجتماعی نيز درخصوص 
همسان سازی حقوق بازنشستگان گفت: با توجه به 
بند ب ماده ۱۲ قانون برنامه ششم توسعه، سازمان 

ملزم شد که حقوق بازنشستگان را متناسب سازی 
امر در دستور کار سازمان  اين  بدين ترتيب  نمايد. 
قرار گرفت و با استفاده از مشارکت های حداکثری 
و استفاده از نظر کانون های عالی بازنشستگان، بر 
اساس فرمول های بيمه ای و ميزان مشارکت هر فرد 
در پرداخت حق بيمه و همچنين مدت زمان پرداخت 
حق بيمه، ضمن رعايت اصل عدالت، همسان سازی 
حقوق بازنشستگان به سرانجام رسيد.ناهيد حيدری 
افزود: در اين امر، ضريب پايه سنوات در نظر گرفته 
شد و مبنای آن از صفر تا ۱۰ سال و از ۱۰ سال تا 
۳۵ سال است و هر مستمری بگير بر اساس مدت 
سابقه و ضريب پايه حق بيمه مشمول همسان سازی 
حقوق می شود. از طرفی برای اينکه بتوانيم تشويقی 
هم برای سنوات بالاتر داشته باشيم، سابقه بالای ۲۵ 
تا ۳۵ سال را نيز در نظر گرفته ايم.همچنين از اين 

ماه ميزان دريافت کمک هزينه معيشتی يا همان بن 
و حق مسکن نيز نسبت به سال گذشته ۱۷۲ درصد 
رشد داشته و از ۹۰ هزار تومان در خرداد ماه به ۱۹۰ 

هزار تومان رسيده است.
مدير کل امور فنی مستمری های تأمين اجتماعی 
گفت: مشمولان متناسب سازی، همه بازنشستگان، 

اين  و  هستند  آن ها  بازماندگان  و  ازکارافتادگان 
افزايش به همه سطوح دستمزد تعلق می گيرد.

ميليارد  و ۵۰۰  هزار  حدود ۱۷  حيدری  گفته  به 
بازنشستگان  حقوق  سازی  متناسب  برای  تومان 
اعتبار اختصاص داده شده است./ خبرکزاری صدا 

و سيما

ادامه از صفحه یک:
ناظری همچنین در بازدید از ورودی شهر فهرج بر راه اندازی پلیس راه فهرج - زاهدان 
تاکید کرد و بیان داشت: راه اندازی پلیس راه فهرج زاهدان در فهرج بسیار لازم است 

که این موضوع را پیگیری می کنیم.
***

بهره برداری از ساختمان انتظامی ایستگاه پرقدرت تلویزیونی فهرج
سردار  کرمان،  مرکز  صداوسیمای  مدیرکل  علیرمضانی  حضور  با 

محلی  مسئولین  از  جمعی  و  استان  انتظامی  نیروی  فرمانده  ناظری 
مهندس   ، جمعه  امام  براهیمی  ا خیرالله  الاسلام  حجت  شهرستان، 
فهرج،  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  عارف   ،تیمور  فرماندار  زاده  باقری 
به  فهرج  تلویزیونی  دیجیتال  پرقدرت  ایستگاه  انتظامی  ساختمان 

رسید. بهره برداری 
و  جداگانه  به صورت  ساختمان  این  کرمان،  مرکز  صداوسیما  مدیرکل  گفته  به 

استانداردهای اولیه احداث شده است./ فارس

حقوق ها همسان سازی 

بازنشستگان  افزایش ۸۰ درصدی حقوق 

ضرورت راه اندازی پلیس راه فهرج - زاهدان 
امنیت در شرق کرمان مطلوب است

درگذشت  بار  غم  ضایعه  تأسف  نهایت  با 
خانواده  و  شما  خدمت  را  گرامیتان  مادر همسر 
متعال  خداوند  از  نموده،  عرض  تسلیت  محترم 
و  درجات  علو  مرحومه  آن  پاک  روح  برای 
برای خانواده محترم صبر عظیم  و  الهی  مغفرت 

آرزومندیم. 

هفته نامه کیمیای شرق

 جناب آقای رضا میر اولیائی 


